
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 12.4.2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 12.4.2022 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. Výmena pozemku  a predaj pozemku vo vlastníctve obce 

7. Rekonštrukcia oporného múra na Briežku 

8. Rekonštrukcia budovy základnej školy  

9. Rekonštrukcia podhľadov na bytových domoch – informácia 

10. Smernica o peňažných fondoch obce Vaďovce 

11. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce na úvod zasadnutia privítala poslancov a všetkých prítomných na riadnom zasadnutí 
OZ a konštatovala, že sú uznášaniaschopní a je zo zasadnutia vyhotovovaný zvukový záznam. 

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky Ing. Niny Masárovej a overovateľov zápisnice p. 
Janku Masárovú a p. Jaroslava Baču.  
Starostka dala poslancom za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Pani starostka povedala, že ďalším bodom rokovania je schválenie programu zasadnutia a opýtala sa 
poslancov, či s bodmi rokovania súhlasia a či chcú nejaké body pridať alebo vylúčiť. Následne dala 
hlasovať za program rokovania podľa pozvánky.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 2 z 12 

Podpisy overovateľov:      

K bodu č. 4 

Starostka obce v štvrtom bode rokovania predniesla uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
Povedala, že prijali procedurálne uznesenia, zobrali na vedomie kontrolu uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva, ako aj správu z finančnej komisie, schválili zrušenie uznesenia č. 
55/2021 a súčasne schválili uznesenie č. 6//2022 ohľadom odpredaja pozemku, ktorý bol predmetom 
aj predchádzajúceho uznesenia, ale nebolo to celkom správne, tak to v novom uznesení rozpísali na 
diely. Informovala poslancov, že je už zmluva zaregistrovaná na katastrálnom úrade. Pokračovala, že 
schválili riešiť nevysporiadané podlžnosti p. Amálie Bundálovej a p. Hriedelovej exekučným konaním 
a informovala poslancov, že je konanie už rozbehnuté. Povedala, že ďalej schválili Plán kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky na obdobie január-jún v roku 2022, schválili prerokovanie Správy 
o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021 na najbližšom zasadnutí, ale HK nie je dnes na zasadnutí 
prítomná, nakoľko je dlhodobejšie chorá, tak nevie, či ešte dnes príde, ale pravdepodobne nepríde, 
ďalej schválili ceny za pozemky v prípade predaja a podľa toho budú samozrejme postupovať, 
schválili úhradu faktúry za práce na streche budovy ZŠ a nakoniec schválili kroniku obce za rok 2020, 
ktorá je už daná na zviazanie. 
Starostka obce dala poslancom hlasovať za uznesenie, že berú na vedomie túto informáciu o plnení 
uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Starostka obce požiadala v ďalšom bode predsedníčku FK p. Mgr. Danielu Kontinovú o správu zo 
zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že finančná komisia zasadala 23. marca 2022 a boli na nej 
prítomní všetci členovia, okrem p. Holotu, a bol prítomný aj poslanec p. Jaroslav Bača a p. starostka.  
Povedala, že sa v prvom bode komisia zaoberala opravou jám na  niektorých úsekoch miestnej 
komunikácie na území obce Vaďovce. Ide predovšetkým o úseky ciest od Plevovského mosta 
smerom k fitnescentru až do časti Bukovinka a od fitnescentra až po odbočku na obec Kostolné, po 
dom s. č. 155, rodina Krasová. Po krátkej diskusii všetkých prítomných sa prišlo k záveru, že budú 
potrebné aspoň dve vozidlá s  asfaltovým materiálom, keďže 1 vozidlo =9 ton / 1530€. (1tona / 170€). 
Povedala, že FK odporúča tieto práce realizovať a zároveň navrhuje do I. zmeny rozpočtu zahrnúť 
tieto výdavky. 
V ďalšom bode sa členovia zaoberali zámenou  pozemku od pani Júlie Miklášovej. Ide o pozemok 
parcela registra C, p.č.635 o výmere 350 m², vedený ako trvalý trávnatý porast, o ktorý má obec 
záujem. Ako výmenu by obec ponúkala pozemok parcela č.1225/1 o výmere cca 643 m². Rozdiel v m² 
by si p. Miklášová doplatila. FK sa týmto návrhom už zaoberala na komisii dňa 6.9.2021, kedy však k 
predmetnej veci nezaujala konečné stanovisko. Po objasnení ďalších skutočností komisia prišla k 
záveru a odporúča realizovať zámenu pozemkov s doplatkom za 2€/m² a požaduje dať vypracovať 
geometrický plán k predmetnému pozemku. Taktiež sa komisia zaoberala odpredajom obecného 
pozemku parc. č. 613/1, vedený na LV ako zastavaná plocha a nádvorie, ktorý sa nachádza vo dvore 
majiteľky susediaceho pozemku, p. Anny Slobodovej. Ide o 26 m², pri ktorom sa zohľadňuje osobitný 
zreteľ. Keďže nie je možná zámena pozemkov, finančná komisia odporúča zverejniť zámer predaja 
pozemku podľa osobitného zreteľa a v prípade odpredaja pozemku postupovať podľa stanovenej 
cenovej mapy pozemkov, a to 1m²/10€. 
Povedala, že nasledujúcim bodom rokovania bola rekonštrukcia oporného múru na  briežok. Členovia 
stavebnej komisie vykonali obhliadku spolu s jedným z možných realizátorov rekonštrukcie, ktorý 
prisľúbil cenovú ponuku do zastupiteľstva. Informovali všetkých prítomných o nutných prácach a o 
možnej realizácii a odporúčajú vykonať nutné opravy, pričom je potrebné začať od dolnej časti úseku 
vedúceho na briežok, v rozsahu asi 40 metrov. Komisia odporúča dať obecnému úradu vypracovať 3 
cenové ponuky k realizácii a po predložení ponúk sa opätovne touto realizáciou zaoberať na finančnej 
komisii. 
Povedala, že v ďalšom bode predložila pani starostka prítomným členom rozpočet prác na budove ZŠ, 
ktoré majú byť realizované naviac, keďže neboli zahrnuté do rozpočtovej kalkulácie. Ide predovšetkým 
o cenu za lešenie, o práce pri domurovaní okien, montáž líšt a parapetov, výmena dverí do školského 
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bytu a iných drobných prác, čo predstavuje doplatenie podľa predbežnej cenovej ponuky 18 627 €. 
Ďalej ide ešte o elektrikárske práce - prekládku kábla, materiál a prácu s tým spojenú, čo je asi o 
1500€ navyše. Starostka obce povedala, že v prípade otázok a nejasností dá telefonický kontakt na 
vedúceho stavby za stranu realizácie, s ktorým je možné si dohodnúť stretnutie na ktorom by sa 
prediskutovali a vysvetlili dodatočné práce na rekonštrukcii budovy základnej školy. 
Povedala, že sa ďalej komisia zaoberala návrhom na I. zmenu rozpočtu na rok 2022, ktorý poslala 
ekonómka obce členom FK v skrátenej verzii. Nakoľko sa však ekonómka nezúčastnila na komisii, 
nebolo úplne zrejmé prečo príde k zmene v rozpočte, hlavne pri príjmoch z ostatných fin. operácií 
nakoľko napr. úver bol v rozpočte už pri II. aj III. zmene rozpočtu v roku 2021. A prečo sa teda opäť 
dáva do príjmu z ostatných finančných operácií, či je možné ho opätovne dávať do rozpočtu. FK tiež 
nemala informáciu či úver figuruje v hospodárskom výsledku obce za rok 2021. 
K zmene rozpočtu by malo prísť v príjmových položkách: 
- kapitálové príjmy - 3000€ na pozemky 
- kapitálové príjmy -  23 750€ amfiteáter 
- príjem z ostatných fin. operácií – 203 333€ 
- príjem z ostatných fin. operácií – 100 000€  
Zmena vo výdavkových položkách: 
- bežné výdavky - cestná doprava - 3100€ 
- výdavky verejnej správy - 327 883,00€ 
Po I. zmene  rozpočtu prišlo k zmene celkového výsledku hospodárenia zo sumy 3516,18 € na sumu 
516,18 €. FK zobrala zmeny rozpočtu  na vedomie a odporučila návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2022 
zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a doriešiť prípadné návrhy a 
nejasnosti na I. zmenu rozpočtu 2022 na nadchádzajúcom obecnom zastupiteľstve, prípadne najskôr 
na finančnej komisii  a až po objasnení nedorozumení schváliť na obecnom zastupiteľstve. 
Povedala, že v poslednom bode rôzne sa členovia zaoberali problémami týkajúcimi sa obecných 
bytových domov. Ide predovšetkým o praskliny vo fasáde bytového domu C a taktiež o potrebu 
rekonštrukcie podhľadov na všetkých troch domoch. Stavebná komisia po obhliadke odporúča zistiť 
cenovú ponuka na realizáciu v prípade natierania podhľadov, ale tiež cenovú ponuku v prípade 
oplechovania podhľadov. Taktiež komisia odporúča obecnému úradu preveriť, či sa na potrebné 
opravy nevzťahuje ešte záruka.  Realizácia v oboch prípadoch bude navrhnutá po predložení 
cenových ponúk, pričom realizácie bude hradená z fondov opráv bytových domov A, B, C. 
Starostka obce poďakovala p. predsedníčke za správu z rokovania FK a dala hlasovať poslancom za 
uznesenie, že berú túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6  
Starostka obce pokračovala bodom 6.  Povedala, že podľa správy členovia FK odporúčajú zámenu 
pozemkov p. Miklášovej a opýtala sa, či má k tomu niekto otázky. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na geometrický plán. 
P. starostka povedala, že tam bol až dnes p. Bunčiak a skôr ho sem nemohla dostať. Povedala, že na 
metroch sú už dohodnutí a tak sa to dá aj do zmluvy.  
Starostka obce dala poslancom hlasovať za výmenu pozemkov p. Miklášovej.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Ďalej starostka pokračovala odpredajom pozemku p. Slobodovej a dala poslancom hlasovať za tento 
odpredaj. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
Starostka obce pokračovala ďalším bodom programu, ktorý sa týkal rekonštrukcie oporného múru. 
Povedala, že na zasadnutie priniesol p. poslanec Stančík cenovú ponuku a povedala, že má zatiaľ len 
túto jednu ponuku. Povedala, že je CP v sume 10 960€ s DPH. Dala poslancom túto CP 
k nahliadnutiu a pokračovala, že ako povedala p. Kontinová, rekonštrukcia by sa začala zo spodnej 
časti a je to zhruba 42m. Povedala, že sú na briežku vypadané obrubníky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či zatiaľ nemáme iné ponuky.  
Starostka obce odpovedala, že zatiaľ nemá žiadne iné ponuky, ale odporúča nejaké ponuky ešte 
zohnať a neišla by do toho hneď priamo. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si to myslí tiež a tak je to aj napísané v odporúčaní finančnou 
komisiou, ktorá sa tým má ešte zaoberať.   
Starostka obce sa opýtala aj ostatných poslancov, či by k tomu aj oni takto pristúpili a po ich súhlase 
dala hlasovať za uznesenie, že OZ rozhodne o rekonštrukcii oporného múru na nasledovnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva po prerokovaní na finančnej komisii.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 8  
Starostka obce povedala, že v ďalšom bode by mali prerokovať navyše práce, ktoré sa pri 
rekonštrukcii ZŠ vyskytli. Povedala, že mali aj poslanci v materiáloch rozpočet od firmy HYDROS 
a ďalej je potrebné prerokovať opravu elektriky. Povedala, že na škole vykonal nejaké práce aj p. 
Stančík a opýtala sa ho, či vie približne, koľko to bolo.  
P. Miroslav Stančík povedal, že nevie, kam pôjdu tie betóny, nakoľko to bude drahšia vec. Povedal, že 
za kameň aj s dovozom je to okolo 170€, výkopové práce nechá tak a ešte niečo bude za to 
vyčistenie.  
Starostka obce sa ho opýtala, či by sa ten betón nedal podrtiť.  
P. Miroslav Stančík povedal, že si myslí, že je to 14€ s DPH za tonu. 
Starostka obce povedala, že potom jedine ich zaniesť na Hrašné. 
P. Miroslav Stančík povedal, že nevie, či to tam vôbec zoberú.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že by mali lebo tam berú aj takéto stavebné odpady.  
P. Miroslav Stančík povedal, že tehlovinu áno, ale ten betón sa nedá upraviť na tej mašine. Taktiež 
povedal, že si myslí, že je to drahšie dať na Hrašné, ako niekde k Podolanovi alebo do Mesta.  
Starostka obce povedala, že sa tým nejako musia vysporiadať a možno, ak by to niekto podrtil, mohli 
by to dať následne na nejaké cesty.  
P. Miroslav Stančík povedal, že to nám už on nedá, že on to kúpi a nám to znova predá.  
Starostka obce sa ho opýtala, koľko to môže byť ton.  
P. Miroslav Stančík povedal, že ich je tam tak 6 až 7.  
Poslanci ďalej diskutovali, čo s betónovým odpadom a koľko ho bude.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že odporúča, nech si p. Miroslav Stančík vystaví za urobené práce 
faktúru, nech má svoje veci vyplatené a ostatné vyriešiť naraz, keď bude dorobená aj druhá strana, 
nech sa to nerobí na päťkrát.  
Ďalej sa poslanci bavili o vývoze hliny zo školy.  
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Starostka obce pokračovala elektrikou, ktorá sa tam prekladala. Povedala, že to tam kľaklo, nakoľko 
tam strelila jedna fáza. Povedala, že p. Vydarený odporúča spraviť od plota až po budovu nový výkop 
a vložiť tam vedenie. Povedala, že si myslí, že už im nič iné neostáva lebo to môže kedykoľvek 
poddať. Povedala, že výkopom by nemalo ísť nič iné.  
Poslanci diskutovali o potrebnom výkope elektriny.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že uvidia podľa CP, ktorú im predložia, že koľko je to metrov a podobne.  
P. Miroslav Stančík povedal, že to nevie, ,nakoľko to má ísť zajtra o siedmej kopať a že to je už všetko 
dohodnuté. Povedal, že ho ešte p. Vydarený prehovoril lebo nevie zaručiť, koľko to vydrží, či minútu, 
deň alebo týždeň.  
Starostka obce povedala, že ona navrhovala výkop vykonať cez prázdniny ale je to potrebné skôr.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa to bude robiť aj s tou prekládkou káblov.  
P. Miroslav Stančík povedal, že je prekládka káblov už hotová a teraz sa rieši to, čo sa nemalo riešiť.  
Starostka obce povedala, že to podľa nej bude menej, ako keď išli po tej budove.  
P. Miroslav Stančík povedal, že p. Vydarený hovoril, že sa to mohlo robiť súčasne, kebyže sa to stane 
trošku predtým, tak by sa to natiahlo a nemuselo by sa špekulovať s vrchom a popod strechu, a pod.  
P. Jaroslav Bača povedal, že nevie, že ak sa niečo stane, ako to tam budú rozoberať.  
P. Miroslav Stančík povedal, že by sa to muselo znova prekopať zemou.  
P. Jaroslav Bača povedal, že myslel ten kábel, ktorý je tam už schovaný.  
P. Miroslav Stančík povedal, že áno, že ten by sa musel znova prekopať zemou tak, ako sa tomu 
doteraz bránili.  
P. Jaroslav Bača povedal, že oni nie.  
Starostka obce pokračovala ďalšími položkami navyše prác, ako sú dvere. Povedala, že ako 
spomínali, tak je to nakoniec v rozpočte, ale omylom to nazvali ako okno, takže to im tam vypustili. 
Pokračovala vecami ohľadom domurovania a povedala, že tie sa musia spraviť lebo je strecha inak, 
ako mala byť. Povedala že rebrík musí byť tiež a parapety, s ktorými sa nerátalo, ale sú krátke tie, 
ktoré sú na škole aktuálne. Povedala, že by odporúčala tú budovu dorobiť tak, aby už bola hotová. 
Povedala, že si myslí, že by tam tým obec nemusela mať aspoň na 30 rokov žiadne výdavky. 
Povedala, že by to tým malo byť na komplet.  
P. Jaroslav Bača dodal, že je potrebná ešte žumpa, ktorá je tam časovaná bomba. Povedal, že má 
informácie, že to neodteká poriadne a ide to niekde.  
Starostka obce povedala, že áno, že sa o tej žumpe budú musieť ešte niekedy porozprávať. Povedala, 
že má zavolaného pána riaditeľa z Prevaku, ale dostali v rodine covid, tak to stretnutie bude musieť 
počkať. 
Starostka obce poďakovala pánom poslancom za práce, ktoré tam urobili navyše a mali by priniesť 
tiež nejakú tú energetickú úsporu vo vykurovaní. Starostka obce sa opýtala p. Miroslava Stančíka, 
koľko si myslí, že nám to prinesie úsporu na vykurovaní budovy.  
P. Miroslav Stančík povedal, že nevie, nakoľko nie je kúrenár.  
Starostka obce povedala, že sa pýtala len na jeho odhad a povedala, že asi nikto dopredu nevie 
odhadnúť, aká úspora to bude. Povedala, že dúfa, že aspoň 2 tony paliva by ročne mohli ušetriť, 
nakoľko je zateplená aj strecha budovy.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ako sa stretol s p. Krchlíkom a prešli si tie jednotlivé veci, tak tam bol 
veľký rozkol v tom, že nebol prítomný projektant a oni všetko dávajú na vinu projektantovi, že to 
nespracoval do nejakej tabuľkovej formy a že to nebolo v nejakom rozpočte.  
Starostka obce sa ho opýtala, na čo konkrétne myslí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že napríklad domurovka, klampiarske práce, parapety. 
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že ide aj o montáž a demontáž parapetov.  
Starostka obce povedala, že demontáž je 0. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to sa zmenilo. Povedala, že už má tretiu ponuku a že už 
nevie, ktorá je nakoniec napísaná v uznesení.  
Starostka obce povedala, že na tom pracovali, aby to bolo čo najmenej. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je demontáž 0, ale montáž sa zmenila o 1 700€ zo dňa na 
deň, tak teda nevie.  
Starostka obce povedala, že si to asi znovu premerali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej od p. starostky v ten deň prišla mailom ponuka, že sa má 
k tomu vyjadriť.  
Občan p. Ing. Ľubomír Tuka, MBA sa opýtal občianky p. Jany Schneebergerovej, ktorá prerušovala p. 
Mgr. Kontinovú smiechom a rôznymi poznámkami, či sa chce k danej veci vyjadriť, nakoľko ostatní 
počúvajú. 
P. Jana Schneebergerová sa opýtala p. Ing. Ľubomíra Tuku, MBA, či je tam ako občan alebo ako syn.  
P. Ing. Ľubomír Tuka, MBA sa jej opýtal, ako čo je tam ona.  
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P. Jana Schneebergerová povedala, že by mal sedieť tam, kde ostatní.  
P. Ing. Ľubomír Tuka, MBA povedal, že jej chcel dať priestor, aby ju všetci videli a preto sedí na kraji.  
Starostka obce povedala, že je jedno, kde p. Ing. Ľubomír Tuka, MBA sedí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová požiadala, či by mohla pokračovať. Povedala, že v stredu prišla ponuka so 
sumou 5 767€ na montáž parapetov a predtým riešili montáž za sumu 3 057€. Povedala, že teda 
nevie, keďže sa odstránila demontáž, ktorú vykonali zamestnanci obecného úradu a vzápätí narástla 
suma za montáž. 
Starostka obce povedala, že nevie, či si to všetko premeral, nakoľko to bol znovu premeriavať a musia 
tam byť „paťdesiatka“ polystyrén.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to je v obidvoch ponukách, že sa jedná o „paťdesiatky“, len 
teda vyhodil za 500€ demontáž a vzápätí nahodil 1700€ na montáž. Povedala, že teda nerozumie, 
kde na tom ušetria.  
Starostka obce povedala, že on povedal, že ak tak rozhodnú, tak tam tie parapety nespravia. 
Povedala, že dávala p. Gajdošovi takú otázku, že či by to neurobil on z pozinkovaného bieleho plechu. 
On jej na to odpovedal, že by to stálo u neho zhruba o 500€ menej. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že pokiaľ vie, tak v projektovej dokumentácii parapety sú 
a nerozumie potom tomu, keď je v zmluve napísané, že sa všetko robí podľa projektovej 
dokumentácie a tým pádom práce naviac sú obsiahnuté v nej.  
Starostka obce povedala, že to tam pravdepodobne zabudli dať a povedala, že na to všetci pozerali 
a neprišli na to. Povedala, že už nevie, čo s tým ona má urobiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa stačí držať tej vety zo zmluvy, že sa pred uzavretím zmluvy 
zhotoviteľ riadne a s odbornou starostlivosťou oboznámi s projektovou dokumentáciou a podrobným 
výkazom výmeru.  
Starostka obce povedala, že je problém v tom, že to v tom podrobnom výkaze výmeru nebolo. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bol priložený k zmluve, ktorú máme zverejnenú na stránke 
obce a všetko to tam je.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že vtedy mal zdvihnúť varovný prst a nepodpísať tú zmluvu 
s pripomienkou na korekciu a nie vtedy, keď je už stavba rozbehnutá. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa obáva toho, že ak dnes schvália cca 18 000€ za práce 
navyše, tak o týždeň sa príde s ďalšími prácami naviac lebo sa bude stále niečo nachádzať.  
Starostka obce povedala, že sa to pri rekonštrukcii môže stať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že očividne nastala chyba medzi tými dvomi subjektmi a jeden si prebral 
niečo, čo si mal skontrolovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že súhlasia s určitými vecami, ako je napr. montáž kovového rebríka. 
P. Mgr. Daniela Kontinová súhlasila a dodala, nakoľko rebrík nie je súčasťou zvýšenia energetickej 
účinnosti budovy. 
Starostka obce povedala, nech sa rozhodnú, nakoľko to potrebujú objednať a vraj povedal, že ak to 
teda nechceme, tak to tam nemusia dať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to podľa zmluvy mal spraviť. 
Starostka obce povedala, že to konzultovala s projektovou manažérkou, ktorá písala tú žiadosť a ona 
povedala, že aj tak by nám to nedali do nárokovateľných výdavkov, pretože robili steny, ale parapety 
by mali ísť k výmene okien. Ďalej jej povedala, že už teraz vyhadzujú aj omaľovanie okolo okien, ak sa 
vymieňajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo teda v skutočnosti za tých 202 000€ urobia, či len polystyrén 
s fasádou, čo je podľa nej dosť drahé.  
Starostka obce povedala, že je v tom výmena svetlíkov a zateplenie fasády. Dodala, že je to veľká 
budova a je tam veľa m2 a polystyrén má hrúbku 15cm. Povedala, že energetický audit spravil 
výpočet, aby sa ušetrili energie na určitú triedu, tak preto tam dali takú hrúbku polystyrénu. Povedala, 
že tým, že sa robili tie okná, tak sa tam počítal polystyrén s hrúbkou 10 cm. Povedala, že to nikoho 
nenapadlo, až tohto pána, ktorý to videl a povedal, že to nebude stačiť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že firma, ktorá dodáva ten polystyrén nerozlišuje, či je 10 alebo 15 cm 
hrubý lebo cena je tam za kubík.  
Starostka obce povedala, že tam nejde o cenu, ale ide o to, že sú nám tie parapety krátke.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je mu divné, že si najprv odsúhlasili, že to vykonajú, a podľa neho 
poriadne asi neštudoval projektovú dokumentáciu, inak by to nepodpísal. 
Starostka obce navrhla, že by sa zišli na prerokovanie a zavolá na stretnutie aj stavebný dozor 
rekonštrukcie, ako aj riaditeľa firmy. 
Poslanci s návrhom súhlasili.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa stretnúť môžu, ale má za sebou nejaké telefonáty aj s p. Tvrdoňom, 
s projektantom a pán Krchlík, čo je ako stavbyvedúci ho neposunie nikam, nakoľko má jasne 
stanovené úlohy, čo má vykonať a či bol on pri prípravách, tak to nevie.  
Starostka obce povedala, že na stretnutie zavolá aj riaditeľa alebo majiteľa firmy.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je dôležitý ten, ktorý podpisoval tú zmluvu, aby vedeli, s čím bol 
oboznámený a či je si vedomý, čo  podpísal.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je podľa nej dôležitý rozpočtár alebo ten, ktorý to kalkuloval. 
P. Jaroslav Bača povedal, že ako sa už minule bavili o cenách, ako idú hore, tak dali spraviť nezávisle 
nejaké ceny materiálov, ktoré v projekte sú. CP dali spraviť nezávisle, či už v Bratislave, Košiciach 
a v podstate z celého Slovenska. Povedal, že čo vlastne majú oni nacenené v tých materiáloch, tak 
u tých ostatných sa dostali na cca 30 000€ komplet. Opýtal sa, akú cenu máme my.  
P. Ing. Peter Dinga odpovedal, že 139 000€. 
P. Jaroslav Bača povedal, že 30 000€ je materiál, s cenou práce je to cca 60 000€ a keď pripočítame 
ešte napr. lešenie, tak sme na sume približne 80 000€. Povedal, že si nemyslí, že tie ceny išli až tak 
hore, a ak išli až tak hore, tak museli ísť v posledných týždňoch zrejme prudko dole, nakoľko tieto 
ponuky sú asi týždeň staré. Povedal, že si to inak nevie vysvetliť, prečo sú tie ceny tak odlišné. 
Povedal, že tie materiály boli špecifikované presne, ako majú oni.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mohla byť ponuka od nich rozdelená aspoň na ponuku a montáž, 
aby človek videl cenu za materiál a cenu za prácu. 
P. Jaroslav Bača dodal, že aj dokonca samotný Hydros poskytol ceny tých materiálov a absolútne sa 
nezhodujú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či boli pri verejnom obstarávaní aj iné ponuky.  
Starostka obce odpovedala, že samozrejme boli iné ponuky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či boli všetky vyššie. 
Starostka obce povedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je z toho nejaký zápis a či do neho môže nahliadnuť.  
Starostka obce povedala, že samozrejme môže.  
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, že OZ súhlasí so zvolaním jednania ohľadom výšky sumy 
za dodatočné práce pri rekonštrukcii ZŠ za prítomnosti majiteľa firmy HYDROS, ktorý podpísal zmluvu 
o dielo  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9  
Starostka pokračovala bodom ohľadom informácie o rekonštrukcii podhľadov na bytových domoch. 
Povedala, že nemôže na rekonštrukciu nikoho zohnať, kto by to urobil. Povedala, že okolo toho musí 
byť tiež lešenie alebo plošina. Povedala, že rekonštrukciu konzultovala s p. Jarábkom, ale ten nemôže 
nikoho nájsť, kto by to urobil s ním, nakoľko tam musia byť aspoň dvaja. Poprosila poslancov, že ak by 
niekoho poznali, či by ho skúsili osloviť. 
P. Miroslav Stančík povedal, že oslovil Sadloňovcov, ale tí by to oplechovali, ale nezamaľovali by to.  
Starostka obce povedala, že sa poslanci pýtali na záruku bytoviek a povedala, že je na 5 rokov, takže 
sú už mimo. Ďalej povedala, že jej aj p. Bachar prisľúbil, že sa nato príde pozrieť, ale je tomu týždeň 
a už sa jej neozval. Povedala, že sa mu pokúsi ešte ozvať a že ak by sa stretnutie konalo nejak 
v poobedných hodinách, môže im dať vedieť. 
Občan p. Rudolf Škriečka povedal, že by k tomu rád podotkol, že má popraskané steny aj zvnútra 
a jeho suseda má opadané okolo vchodových dverí aj bez toho, že by nejako dverami búchala. 
Povedal, že je to asi tým, že sa nejakým spôsobom pohybuje statika bytového domu a bolo by dobré 
aj to začať opravovať.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, že ako by chcel opravovať statiku. 
P. Škriečka povedal, že on len hovorí, aká je situácia, že nie len vonkajšie steny sú popraskané, ale aj 
tie vnútorné.  
Prítomní ohľadom bytových domov ďalej diskutovali.  
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Starostka obce povedala, že práve na zasadnutie prišla účtovníčka obce p. Ing. Alena Hrušová 
a opýtala sa p. Mgr. Daniely Kontinovej, čo by mala teda k tej úprave rozpočtu. Povedala, že ona to do 
bodov programu nedala, nakoľko sa tak s p. Kontinovou dohodli. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa len do zápisu prišla opýtať na dôvod, že sa vyhodil bod 
rokovania ohľadom prvej zmeny rozpočtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa v podstate na konkrétnych veciach ešte nedohodli 
a menilo sa to ešte vo štvrtok, keď spolu boli. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že keď sa spolu bavili, tak nič také nespomínala, že sa schvaľovanie 
bude vyhadzovať z programu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie, nakoľko ešte nemala napísanú ešte ani finančnú komisiu 
a keďže bola v stredu večer finančná komisia, vo štvrtok išla za ňou s tým, že ktorá zmena bude 
správna, či nechajú 65 tis.€ za vyplatenie p. Gaidošovi alebo tam mala byť suma na 100 tis.€.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že si myslela, že ten rozpočet, ktorý bol aj zverejnený, pôjde do prvej 
zmeny.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď písala zápisnicu z FK, ktorú posielala až po desiatich 
dňoch, vzhľadom na to, že medzitým prišla kontrola hasičom a celý týždeň sa venovala hasičským 
veciam. Povedala, že nakoniec zistila, že napriek tomu, že tam máme amfiteáter, kde zmenili sumu 
lebo bola zlá.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to, čo bolo vyvesené je len návrh, ktorý ide pripomienkovať. 
Povedala, že dnes zo zápisnice z FK čítala, že napriek tomu, že sa dohodli, tak sa musia doriešiť ešte 
nejaké veci na FK, prípadne po objasnení na OZ. Povedala, že oni sa už ako FK nezišli 
a neoboznámila ich s tým, že aké by tam mohli byť následné zmeny. Dodala, že s amfiteátrom sú iné 
sumy a včera na stránke zistila, že je tam zverejnená tiež úplne iná suma na zmluve.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to sa mohlo upraviť aj v druhej zmene. Povedala, že ona tam má 
dve dôležité sumy, ktoré sa musia na začiatku roka zapojiť do rozpočtu a preto to aj dávala na 
zastupiteľstvo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ďalšia jej nezrovnalosť bola to, že stále nevedeli, ako vlastne 
skončil hospodársky výsledok. Dodala, že jej to nakoniec povedala, aký bol hosp. výsledok za rok 
2021. 
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, aký to má súvis s prvou zmenou rozpočtu. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona by napríklad chcela vidieť, že ako je spracovaný 
záverečný účet za rok 2021 a či je tam napísané, že sa úver zobral tým pádom, ak sa zobral, tak 
hospodársky výsledok by bol napr. 126 tis.€, keďže sa nevyčerpal. Povedala, že niektoré nejasnosti 
sú pre ňu také, že v podstate si nie je istá tým, že idú schvaľovať prvú zmenu rozpočtu, ak nemajú 
utrasené tie sumy hospodárenia.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že jej na to môže zodpovedať. Povedala, že úver bol zobratý až 
v roku 2022. Povedala, keďže bol v roku 2021 v rozpočte v príjmoch a aj vo výdajoch úver, ktorý nebol 
čerpaný, automaticky chce, aby v prvej zmene v roku 2022 bol úver aj v príjmoch a aj vo výdajoch, 
pretože sa bude automaticky brať v roku 2022.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to znamená, že tam musí byť suma celých 100 000€.  
Ing. Alena Hrušová povedala, že je to tak.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že potom sa pýta, prečo, keď ho mali zahrnutý v zmene v 
decembri, úver bol aj v príjmovej a aj výdavkovej časti, čiže ho dala do záverečného, či napísala, že 
sa presúva na tento rok. Povedala, že ten úver mali v príjmoch už minulý rok. 
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, či sa bavia o rozpočte alebo o skutočnosti. Povedala, že skutočnosť 
je niečo iné a rozpočet je niečo iné. Povedala, že rozpočet je hranica, pokiaľ môžu ísť v ich čerpaní 
a skutočnosť je to, čo robili. Povedala, že v skutočnosti bola nula v príjmoch a aj nula vo výdajoch. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam nebola nula, že tam bola napísaná suma 100 000€. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že čerpanie bolo až v tomto roku. Povedala, že ak sa podpíše 
zmluva úveru neznamená, že sa ide hneď čerpať. Čerpá sa, až keď sa platí faktúra, ktorá bola 
hradená až v tomto roku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že z toho mu vychádza len to, že ak by prišla na FK, tak by to pochopili 
už vtedy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že najlepšie bude, ak bude p. Hrušová chodiť na FK vždy, aby sa 
mohli dohodnúť priamo tam. Povedala, že jediné, na čom sa na FK dohodli bolo, že pridajú 3 000€ na 
opravu ciest, nakoľko im neboli sumy z rozpočtu úplne jasné.  
Poslanci ďalej diskutovali ohľadom úpravy rozpočtu.  
Starostka a prítomní poslanci sa zhodli veci ohľadom rozpočtu a jeho zmien doriešiť na FK a zvolať 
v mesiaci máj mimoriadne zastupiteľstvo.  
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K bodu č. 10  
Starostka obce pokračovala bodom programu schválenia smernice o peňažných fondoch obce 
Vaďovce. Povedala, že jej ju p. Mgr. Daniela Kontinová poslala s tým, že by ju na zastupiteľstve 
prerokovali. Povedala, že ona proti smernici nemá nič, aj keď smernice podpisuje starosta, rozhodla 
sa dať jej schválenie do bodu programu s návrhom jej schválenia. Starostka navrhla uznesenie 
o schválení smernice. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
Starostka obce v bode programu rôzne oboznámila poslancov s tým, že získali 2 000€ od 
Trenčianskeho samosprávneho kraja na projekt s názvom „Úlohy malého princa“, ktorý spracovali 
spolu s riaditeľkou školy. Povedala, že by im ďalej rada predložila žiadosť organizačného výboru 
slávností bratstva Čechov a Slovákov na Javorine o finančný príspevok na organizovanie slávností.  
Prítomní o výške finančného príspevku diskutovali. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či žiadame aj my niekde na naše slávnosti obce, ktoré nás tento 
rok čakajú.  
Starostka obce povedala, že áno, ale zatiaľ nedostala odpoveď.  
Po diskusii sa poslanci zhodli na finančnom príspevku vo výške 100€ a starostka obce za to dala 
hlasovať uznesením. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce povedala, že vzhľadom na otázku od p. Baču začala kontrolovať vývozy žúmp a zatiaľ 
skontrolovala 7 domov a zatiaľ nenašla nikoho, koho by musela posunúť na okresný úrad.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to ale ani nikto práveže nechcel, aby niečo také robila.  
Starostka obce povedala, že to on jej povedal, že keby aspoň 5 domácností za mesiac skontrolovala.  
P. Jaroslav Bača povedal, že áno, ale je v tom rozdiel, že ona to chce posúvať niekde vyššie a nevie, 
prečo to hneď posúvať. Povedal, že keď bol zastavený na bytovkách s č. 58, kde bola pani zo 
životného, ako aj p. Ostrovský, a on jej povedal, že je to potrebné ľuďom poslať, že niekto pošle 
takýchto papierov viac a niekto zase menej, a niekto zase nič. Povedal, že to ale neznamená, že ho 
má hneď pokutovať. Povedal, že to je aj istý typ osvety, že mu môže znova napísať a vysvetliť mu, že 
tým porušuje zákon a je treba spraviť nápravu. Povedal, že tie kontroly môžu byť opätovné a takýmto 
štýlom je to treba riešiť, prečo to hneď riešiť takýmto brutálnym štýlom. Povedal, že takto si to 
absolútne nepredstavoval. Povedal, že by sa k tomu potom ešte rád vrátil a požiadal by o slovo.  
Starostka obce mu povedala, že ak má nejakú interpeláciu, môže ju predniesť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dnes volal s Igorom Mozolom, ktorý už vývozy žúmp nerobí, či má 
obec kontakt na nejaké alternatívy.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to máme v kancelárii na skrini a tam sú kontakty.  
P. Jana Schneebergerová sa opýtala, či by sa to nedalo dať na stránku, kto robí vývoz.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že ak budú súhlasiť, tak áno, nakoľko máme ochranu osobných 
údajov a nebude robiť niekomu reklamu, pokiaľ s tým nesúhlasí.  
P. Jana Schneebergerová povedala, že nejde o reklamu.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že ide o reklamu a musí sa najprv s nimi dohodnúť, či s tým súhlasia, 
aby boli ich kontakty zverejnené na stránke obce. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či by sa mohol pre ZŠ zakúpiť fúrik. 
Starostka obce povedala, že sa môže zakúpiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, v akom stave sú vitríny.  
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Starostka obce odpovedala, že už sú tu, ale Igor mal dovolenku, tak ich nestihol osadiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na stavanie mája. Povedala, že sa o tom na výročnej schôdzi 
bavili, či by bol na 30. 4 možný žeriav a že by ho v sobotu hasiči postavili.  
Starostka obce povedala, že sa pokúsi žeriav zabezpečiť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej posledná otázka bude ohľadom čistenia potoka. 
Starostka obce povedala, že by to mali mať v pláne. Povedala, že to p. Rakšánymu prizvukovala, že je 
to potreba a on povedal, že to nie je problém, ale idú postupne. Starostka povedala, že aj z hľadiska 
protipovodňových opatrení by to malo byť vyčistené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to prakticky od Černáka až po most katastrofa.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že má taký postreh, že pokiaľ tu bola stará konštrukcia čističky, existoval 
život v potoku a teraz vôbec nič, žiadna ryba a ani vydra.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či má starostka už nejaké informácie ohľadom postupov prác v škole, čo 
sa týka výmeny okien, ohľadom tých detí a zariadenia tam.  
Starostka obce povedala, že ak sa pýtal na to, že kde sa budú učiť, tak riaditeľka školy povedala, že 
sa môžu učiť v kuchyni a uvažovali, že by sa mohli učiť aj na obecnom úrade.  
P. Ing. Alena Hrušová doplnila, že sa môžu deti učiť aj vonku, ak bude teplo, a že majú dostatok lavíc.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal ohľadom vnútra, kde sú projektory, interaktívne tabule, či sa budú 
demontovať. 
Starostka obce povedala, že je samozrejmé, že sa musia aspoň pozakrývať. 
P. Jaroslav Bača povedal, že o to prikrytie ani moc nejde lebo ak padne nejaký kus tehly, keď to tam 
budú búrať, tak tam prikrytie asi nepomôže.  
P. Miroslav Stančík povedal, že by tam nemali nič búrať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že pôjdu zvrchu s tými svetlíkmi.  
P. Miroslav Stančík povedal, že dobre, budú vymieňať svetlíky, ale nemali by búrať. 
P. Jaroslav Bača požiadal o slovo a povedal, že ako tu už spomínali, že to na zasadnutí už p. 
starostka načala ohľadom tých vývozov, že by sa chcel vrátiť ešte k jednej udalosti, ktorá tu bola pred 
pár týždňami a chcel by sa vyjadriť takto verejne. Povedal, že tu na obecnom úrade mali pred pár 
dňami stretnutie, kde sa zúčastnili zástupcovia bytoviek, okrem nových, p. starostka tam bola, bola 
tam pani zo životného prostredia, p. Ostrovský z bytového, jeden pán zo stavebného, p. 
Schneebergerová. Povedal, že na tomto stretnutí mali oni z bytoviek dokladovať, ako nakladajú 
s odpadovými vodami a pri tom rôzne diskutovali. Povedal, že po tomto stretnutí ho p. starostka 
pristavila s otázkou, že prečo na ňu „kydal“, čo sa ho trošku dotklo a dotklo sa ho to potom ešte o to 
viac, keď počul ďalšie veci, že bol vraj na ňu nepríjemný, že ako mu pomohla a on sa jej za to takto 
odvďačil. Povedal, že je toho typu, že ak má čo povedať, tak to povie a nemá potrebu to rozprávať 
niekde mimo. Povedal, že by chcel, aby aspoň takýmto spôsobom ľudia vedeli, ako to bolo lebo podľa 
všetkého p. starostka povedala len to svoje A a nepovedala to B, a to práve by chcel takýmto 
spôsobom objasniť, či už niekto číta zápisnice alebo nie, aby mal aký-taký prehľad. Povedal, že išlo 
o to, že pri diskusii sa spýtal pani zo ŽP, že či by bolo vhodné, aby toto ŽP dalo nejaký apel starostom, 
že by vykonávali tieto kontroly. Povedal, že mu pani samozrejme vysvetlila, že to nie je také 
jednoduché z časového hľadiska a ďalej na to p. starostka povedala, že kontroly robí. On jej na to 
povedal verejne, že klame a on sa za to nehanbí, pretože je to pravda, nakoľko posledné minimálne 
dve zastupiteľstvá sa jej pýtal, či sa robia kontroly a povedala mu, že nie. Povedal, že mu starostka 
povedala, že máme tu na obci komisiu ŽP, ktorej je samozrejme členom a že tie kontroly môžu 
vykonávať aj oni, na čo reagoval slovami, že je to presne jej štýl, že všetko hodí na druhých, aby bola 
jednoducho za dobrú a pritom jej to vyplýva zo zákona. Povedal, že oni, ako komisia ŽP, môžu spraviť 
niečo také iba na jej nejaký podnet. Povedal, že na to prísediaci p. Marták povedal, že má p. starostka 
veľa práce, že nemôže chodiť po domoch a kontrolovať po sobotách a nedeliach. 
P. Ing. Ľubomír Tuka, MBA povedal, že je okrem toho aj covid a nemôže sa chodiť po vonku.  
P. Jaroslav Bača požiadal p. starostku, aby upovedomila syna, nech ho neprerušuje. 
P. Ing. Ľubomír Tuka, MBA povedal, že len niečo podotkol. 
P. Jaroslav Bača povedal, že nebol ani vyzvaný a nebolo mu udelené slovo, tak potom môže 
reagovať. Pokračoval, že pritom ani nikto nepovedal, že by p. starostka mala chodiť nejak fyzicky po 
domoch a to by ho ani v živote nenapadlo, že takýmto štýlom si to čo i len predstaviť. Povedal, že na 
to p. starostka reagovala tak, že by na to potrebovala povolenie, aby mohla kontrolovať a on jej na to 
vysvetlil, že na to stačí poslať len jeden obyčajný papier, aby jej doložili, ako nakladajú s týmito 
vodami. Povedal, že na toto mu p. starostka povedala, že ona nechce ľuďom robiť zle. Povedal, že to 
nie je o tom, robiť niekomu zle, ale je to presne to, čo povedal, pred chvíľkou, že aspoň takýmto 
spôsobom samozrejme nie hneď niekoho pokutovať a ani udávať, ale vysvetliť, že čo tu v obci 
chceme. 
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Starostka obce povedala, že takto sa udáva a preto si myslela, že ak jej to nepredloží, že to treba 
posunúť. 
P. Jaroslav Bača povedal, že nie, že to vôbec nie je o tom. 
P. starostka povedala, že toto jej nepovedal.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tak ako to povedal aj p. Martákovi, tak isto povie aj tu verejne, že sú 
alibisti, pretože na jednej strane tu bojujú a rozprávajú o tom, ako nechcú, aby sa to tu dialo a aby boli 
zodpovední, ale na druhej strane nič pre to nerobia. Povedal, že toto bolo to gro a nevie, či na niečo 
zabudol, na základe čoho mu starostka povedala, že na ňu „kydal“. Povedal, že ak je toto podľa nej 
„kydanie“, tak nevie,  keď človek povie pravdu tam, kde ju má povedať a nehovorí nič poza chrbát, tak 
je asi niekde nejaký problém. Povedal, že je typ človeka, ktorý sa snaží povedať to, čo je treba 
povedať a tam, kde to je treba povedať. Povedal, že p. starostka povie len to, čo chce, polopravdy, 
nepravdy a ľudom to takto jednoducho predstiera.  
Starostka obce upozornila p. Baču, aby ju neobviňoval z takýchto vecí.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to, čo dostal odozvu od určitých ľudí, tak inak by na to nereagoval. 
Opýtal sa p starostky, prečo mu rovno na tom stretnutí nepovedala, že nehovorí pravdu alebo že 
klame a pod. Povedal, že nerozumie, prečo bola ticho a potom začala rozprávať veci, ktoré začala 
rozprávať. Povedal, že k tomu, že mu pomohla a že sa jej za to takto odvďačil, tak áno, pomohla im, 
ako bytovke, za to sa jej poďakovali, ale to neznamená, že bude na zastupiteľstvách dvíhať ruku za to, 
čo je mu proti srsti. Povedal, že to, čo je v práci, neberie domov a to isté je to tu, že v podstate sú 
svojim spôsobom nejakí politici, ale v normálnom živote sú ľudia. Povedal, že tu sa môžu pohádať, 
koľko chcú, ale jednoducho na ulici by mali byť alebo si to povedať tam a takto si myslí, že by to malo 
fungovať. Povedal, že druhá vec je taká, že on keď chce niekomu pomôcť, tak to urobí jednoducho 
preto lebo mu chce pomôcť a nie preto, aby potom čakal nejaké výhody a nevie, ako to má ešte 
nazvať. Povedal, že toto nie je jeho štýl a vadí mu to, a ak to nevadí iným ľuďom, tak to je ich problém, 
ale on bude takto jednoducho reagovať aj v budúcnosti, keď také niečo bude a nebude chodiť po 
ľuďoch a rozprávať im. Povedal, že takto si to majú možnosť vypočuť a prečítať, a tým ju chce aj 
vyzvať, keď už na neho niečo chce povedať, nech kľudne povie hocikomu a hocičo, ale ak poviete A, 
tak je treba povedať aj B. Poďakoval za ich čas a povedal, že to takto jednoducho cítil, že to musí 
takto povedať, pretože očividne to medzi štyrmi očami nefungovalo a neprinieslo to to, čo očakával.  
Starostka obce povedala, že nečakala, že si spraví taký celý prejav a že si to popíše celé, a že keby to 
vedela, tak by si aj ona možno pripravila. Povedala, že na základe toho všetkého, čo bolo na tom 
stretnutí povedané bolo to, že je ona na vine, že to tí ľudia vypúšťajú a pritom to vôbec nechce. 
Povedala, že vyvinula veľké úsilie na to, aby sa tu tá kanalizácia spravila, ale bohužiaľ nás štát 
nepodporil, tak to berie aj tak, že my sme nevytvorili možnosť mu urobiť to, čo sa malo urobiť. 
Povedala, že nehovorí, že je nadšená, že toto občania robia a nech si nemyslia, že sa o tom s ľuďmi 
nerozpráva. Povedala, že sa s ľuďmi veľa rozpráva a aj vie, že približne kto vyváža a kto žumpu 
nevyváža. Povedala, že také veci, ako koreňové kanalizácie alebo urobiť čističku, či kúpiť obecný 
fekál, tak to sú podľa nej nezmysly. Povedala, že ak si to chcú kúpiť, nech si to schvália, ak chcú kúpiť 
fekál, nech si to schvália, že jej to je jedno lebo oni rozhodujú.  
P. Ing. Alena Hrušová dodala, že obec nesmie zarábať.  
Starostka obce povedala, že sa na to môže založiť spoločnosť r.o. Povedala, že ak si ako obec 
spravíme čističku, tak skrachuje za štvrť roka celá obec, ale ak chcú, nech si to schvália.  
P. Jaroslav Bača povedal, že práve povedala zopár viet, ale on nespomínal žiadny fekál, ktorý bol 
nápad p. Schneebergerovej. 
Starostka obce povedala, že jej na to ale veľmi silno prikyvoval, keď to navrhovala. 
P. Jaroslav Bača povedal, že išlo o to, že p. Marták hneď vystúpil a povedal, že nám to nebude 
vychádzať, načo mu on povedal, že ak takéto niečo chce tvrdiť, nech donesie nejaký papier s dátami 
a ak tam bude napísané, že to obci nebude vychádzať a že sa to nemôže robiť, tak s tým nemá 
absolútne žiadny problém, ale nemôže len tak z brucha povedať, že sa to neoplatí.  
Starostka obce povedala, že za to nemôže, že to vie, že sa to neoplatí.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to neriešil a nebolo to obsahom toho, čo hovoril. Povedal, že išlo o to, že 
tam p. starostka povedala, že kontroluje a na zastupiteľstve mu povedala, že to nekontroluje.  
Starostka obce mu povedala, že to nebude rozoberať do detailov a povedala, že sa s ľuďmi rozpráva 
a teraz začala robiť kontroly, nakoľko ju vyzvali a bude v tom pokračovať. Povedala, že je jediná prvá 
obec Vaďovce, ktorá má stavebné povolenie na kanalizáciu a povedala, že im už nič iné nechýba, až 
na tie cca 2 milióny euro, samozrejme bez čističky. Povedala, že jej to potvrdil aj kolega s Krajného, že 
ak by sme si tu spravili vlastnú čističku, že by našla nejakého blázna, čo by to za obec zaplatil, tak by 
aj tak do troch mesiacov obec skrachovala, nakoľko je prevádzka hrozne drahá a my máme málo 
ekvivalentov.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že zase rozpráva o nejakej čističke, ktorú on vôbec nespomenul. Povedal, 
že si myslel, že keď sa tam stretli a ona ho pristavila, že si to nejakým spôsobom vysvetlili, ale nie, že 
bude pokračovať ďalej. Povedal, že je vďačný ľuďom, ktorí sa neboja niečo povedať a nemajú strach 
z toho, že budú perzekvovaní.  
Starostka obce povedala, že ona nikoho perzekvovať nebude. Ďalej poprosila poslancov, aby po 
rokovaní ostali v zasadačke, že by sa s nimi rada porozprávala mimo záznam.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či už vieme nejakú percentuálnu vytriedenosť odpadov. 
Starostka obce povedala, že to máme na stránke obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na lavičky, ktoré sú na cintoríne, či by sa s nimi nedalo niečo 
urobiť.  
Starostka obce povedala, že o tom vie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by vedel o dreve vhodnom na opravu lavičiek a že by tomu vedel 
venovať svoj osobný čas. 
P. Miroslav Stančík navrhol použiť máj.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to nie je zlý nápad, že už je zlý a bude sa musieť vymeniť.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal na zástenu pri dome smútku, o ktorej sa kedysi jednalo, či už to padlo.  
Starostka obce povedala, že sa to odvtedy neriešilo, ale ak chcú, môžu to riešiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by mala otázku aj na amfiteáter, kedy sa začne riešiť. 
Starostka obce povedala, že sme zmluvu zverejnili lebo tá firma, ktorá to mala robiť, tak skrachovala, 
takže bolo nové verejné obstarávanie. Povedala, že to je tiež jedna z vecí, ktoré s nimi chcela prebrať 
na najbližšej FK.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtaj na výzvu k mulčovaču, ktorú podávali.  
Starostka obce povedala, že vyžiadali o doplnenie výzvy, ktoré sa doplnili a uvidia, či to bude. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa zamýšľa dopredu a opýtal sa, či by bola nejaká alternatíva plynu, 
ako napríklad montáž klimatizácie, ktorou sa dá kúriť, ale aj ochladzovať a či by sa s ním na tom obec 
nejakým spôsobom nepodieľala. 
Starostka obce sa ho opýtala, že čo bude, ak by vypli aj elektriku.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je to len alternatíva, ak by vypli plyn. Ďalej sa opýtal, ako sa budú 
cesty opravovať, či sa bude cesta len „flakovať“. 
Prítomní potvrdili, že áno. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že chodí pravidelne na Dubník a rampa na Chrastu je dlhodobo otvorená, 
povedal, že to nikomu ešte nevadilo, ale keď sa oteplí, začnú chodiť motorkári a že by bolo dobré to 
vrátiť do nejakého režimu, ako je dohodnuté. Povedal, že by bolo dobré osloviť toho, s ktorým je 
nájomná zmluva a aby to dodržiavali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa prechody pre chodcov nebudú maľovať.  
Starostka obce povedala, že to od nej nezávisí. 
P. Rudolf Škriečka upozornil na prerastajúci strom do elektrického vedenia.  
Starostka obce povedala, že bude majiteľov kontaktovať.  
 
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Janka Masárová, p. Jaroslav Bača  
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


